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25 травня 2012 п'ятниця Трускавець, відбулась комісія з ЖКГ на якій головував Крамар
Руслані і були запрошено керівника КП ТрускавецьЖитло Ткаченка О., заступника
міського голови Нестерівського П. та секретаря міської Ради Шумина П., а також юриста
Трускавецької міської ради Олени Савченко .. На початку комісії була спроба зірвати
засідання комісії шляхом заяв, що відсутня людина, яка підготувала
пропозицію-положення про порядок вибору окремих послуг і відсутній її підпис на
документі, який подали 19 депутатів міської ради для затвердження (мова йшла про
Т.Дяківа), з ситуації вийшов депутат Процишин Богдан, який сказав, що сам готовий
представити це положення і відповідно від свого імені його підписати. Таким чином
розпочалось засідання комісії. Довгий час від прийняття конструктивного рішення
відволікали моделювання ситуацій секретарем ради Шумином П., який кожен раз
находив типу життєві приклади коли не можна допустити, аби люди вибирали собі
послуги бо це призведе до фатальних наслідків (може стікло в підїзді впасти на когось і
убити,...

      

а хто буде відповідати? чи може ліфт зупинитись або почати горіти проводка в підїзді і
таке інше). Кілька разів Василь Кіндракевич звернув увагу на те, що ті приклади які
наводить секретар Шумин П. не мають жодного відношення до надання послуг, а тому це
лише витрати часу на пустопорожні балачки. Дуже гарно і популярно розповіда Богдан
Процишин про те яким чином може працювати цей механізм вибору послуг, який було
запропоновано на сесію. Ткаченко О, сказав, що відмовляючись від якоїсь однії послуги
наприклад прибирання підїзду це автоматично означатиме і відмовлення від догляду та
ремонту зовнішніх конструкцій будинку, його поточний ремонт і т.д. Святослав
Грабовський запитав у Ткаченка О. чи є можливість за окрему плату замовити будь-яку
послугу у КП Трускавець Житло він відповів що можна, і всі зробили висновок, що при
бажанні жителів будинку необхідну послугу можна буде замовити в будь-який час і після
її належного і якісного виконання провести оплату.
Ще мова йшла про те скільки чоловік з будинку мають приймати рішення щодо вибору
переліку послуг для окремого будинку. Нестерівський П. настояв на тому, що згідно
листів і положень кабміну це має бути 100% послуг. В результаті дискусії вирішили, що
деталі по цих справах мають узгодити Богдан Процишин та Ткаченко О. і напрацьовані
матеріали дати на розгляд депутатів. Присутніми були: Святослав Грабовський, Василь
Кіндракевич, Павло Швець, Богдан Процишин, Кар'ялайнем Варвара Іванівна, Ігор
Пілько, Ігор Гарванко, Ткаченко О., Нестерівський П., Шумин П., Крамар Р., Олена
Савченко, Мицько М., Спурза І.
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Ось відео подій того дня:

  

 {youtube}9AirtbzUB4U{/youtube}

  

{youtube}Ej3hrc8N6pk{/youtube}

  

{youtube}0VxGsNCYYGY{/youtube}

  

{youtube}gn1pYVOkRAs{/youtube}
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